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پیروزی اسکندری در انتخاباتی پرحاشیه
هاشـــم اســـکندری بـــا ۳۸ رأی از ۴۶ رأی ماخـــوذه 
بـــه مـــدت ۴ ســـال رئیـــس فدراســـیون بولینـــگ و 
بیلیارد شـــد. مجمـــع انتخابات فدراســـیون بولینگ 
و بیلیارد برای ریاســـت فدراســـیون دیروز به ریاســـت 
محمدشـــروین اســـبقیان در ســـالن فارســـی آکادمی 
ملـــی المپیک برگزار شـــد کـــه در این مجمـــع مناف 
هاشـــمی نماینـــده کمیتـــه ملـــی المپیـــک، حســـین 
بابویـــی نماینـــده فدراســـیون دانش آمـــوزی و احمد 
نامنی سرپرســـت دفتر امور مشـــترک فدراسیون های 

ورزشـــی هم حضور داشـــتند.
هاشم اســـکندری، محمدحســـین واقف زاده، حبیب 
هنـــری، کامبیـــز صنعتـــی و محمدرضـــا غلامـــزاده ۵ 
کاندیدایـــی بودند کـــه صلاحیت آنها توســـط مراجع 
ذیصلاح و نهادهای نظارتی وزارت ورزش برای شرکت 
در مجمع انتخابات به تأیید نهایی رســـیده بود که در 
این بین هاشـــم اســـکندری رئیس ســـابق فدراسیون 
بـــا ۳۸ رأی از ۴۶ رأی ماخـــوذه بـــرای ۴ ســـال رئیس 
فدراســـیون بولینگ و بیلیارد شـــد. هنری و غلامزاده 
قبل از رأی گیـــری انصراف دادند ضمـــن اینکه کامبیز 
صنعتـــی ۷رأی و محمدحســـین واقـــف زاده یـــک رأی 
داشـــتند و ۲رأی نیز ســـفید بود. البتـــه که این مجمع 
بدون حاشـــیه نبود و حتـــی به دلیـــل درگیری لفظی 
اســـبقیان بـــا یکـــی از خبرنـــگاران، اهالی رســـانه این 

مجمع را تحریـــم کردند.
 

تجدید ثبت نام  انتخابات  شطرنج
ثبت نـــام نامزدهـــای ریاســـت فدراســـیون شـــطرنج 
مجـــدداً انجـــام می شـــود. طبـــق اعـــلام فدراســـیون 
شـــطرنج ثبت نام از نامزدهای ریاست این فدراسیون 
از 3 تـــا 14 آذرمـــاه انجـــام می شـــود. درحالی کـــه قرار 
بـــود انتخابـــات فدراســـیون شـــطرنج در مردادمـــاه 
بـــا حضـــور فاطمـــه ابوالقاســـمی، مجتبی ارشـــدی، 
حمدعلی بابایی، کمال جوانمرد، علیرضا خســـروی، 
وحیـــده صوابیـــه و امیرعرفـــان هاشـــمی بـــه عنوان 
نامزدهای تأیید صلاحیت شـــده برگزار شـــود، مجمع 
انتخاباتـــی لغو شـــد که همیـــن اتفاق هم باعث شـــد 
تا فدراســـیون شطرنج بیشـــتر از 500 روز با سرپرست 
اداره شـــود. در حـــال حاضـــر محمودرضـــا امیـــاری 
سرپرســـت فدراســـیون اســـت و از 21مهـــر مـــاه این 

مســـئولیت را برعهده دارد.

قهرمان پارالمپیک  زیر تیغ جراحی
یکـــی از طلایی هـــای کاروان ایـــران در پارالمپیـــک 
۲۰۲۴ پاریـــس زیر تیغ جراحی خواهـــد رفت. روح الله 
در  پاراوزنه بـــرداری  مســـابقات  قهرمـــان  رســـتمی 
بازی هـــای پارالمپیک 2024 پاریـــس، روز 10آبان ماه و 
در مســـیر بازگشت از قم دچار ســـانحه تصادف شده 
و دچـــار شکســـتگی از ناحیه اســـتخوان ران پا شـــد. 
ایـــن ورزشـــکار پرافتخـــار طی ســـه هفته گذشـــته در 
خانه حضور داشـــت و شـــرایطش برای جراحی کردن 
مشـــخص نبود؛ تا اینکه پزشـــکان به او اعـــلام کردند 
کـــه بایـــد تحت عمـــل جراحـــی قـــرار بگیـــرد. بدین 
ترتیب رســـتمی روزهای آینده زیر تیغ جراحی می رود 
تا شـــرایط بهبـــودی اش در روند بهتری قـــرار بگیرد.

جوانمردی؛ عضو افتخاری هیأت 
رئیسه فدراسیون جانبازان

پرافتخارتریـــن بانـــوی ورزش ایـــران به عنـــوان عضو 
افتخـــاری هیـــأت رئیســـه فدراســـیون ورزش هـــای 
جانبـــازان و توان یابـــان منصـــوب شـــد. بـــا حکمی از 
ســـوی جلیل کوهپایه زاده رئیس فدراســـیون، ســـاره 
جوانمـــردی بـــه عنوان عضـــو افتخاری هیأت رئیســـه 
این فدراسیون منصوب شد. ســـاره جوانمردی موفق 
به کســـب 4 طلا و یک برنز در ادوار مختلف بازی های 
پارالمپیک شـــده و پرافتخارترین بانـــوی ورزش ایران 

محســـوب می شود.
 

سومین برد پارا بسکتبال جوانان در آسیا
 رقابت هـــای بســـکتبال بـــا ویلچـــر قهرمانـــی آســـیا - 
اقیانوســـیه بـــه میزبانـــی تایلنـــد پیگیری شـــد و تیم 
ملی ایران توانســـت به ســـومین برد خود دســـت پیدا 
کنـــد. در یکـــی از دیدارهـــای برگزار شـــده، تیم ایران 
بـــه مصـــاف تایلنـــد رفـــت و موفق شـــد میزبـــان این 
دوره از رقابت هـــا را 60 بـــر 25 شکســـت بدهـــد. تیم 
کشـــورمان تاکنون موفق به کســـب ســـه برد و تحمل 
دو باخت در این مســـابقات شـــده است. ملی پوشان 
جوان کشـــورمان در ادامه مســـابقات امروز به مصاف 
تیـــم  هند می رونـــد. رقابت های بســـکتبال بـــا ویلچر 
جوانـــان، از 27 آبـــان تـــا دوم آذر به میزبانـــی تایلند، 
در شـــهر بانکوک برگزار می شـــود و در پایان ســـه تیم  
برتر ســـهمیه حضـــور در رقابت هـــای قهرمانی جهان 

جوانـــان در ســـال 2025 را کســـب می کنند.

کویت، حریف بعدی هندبال مس
تیم هندبال صنعت مـــس کرمان بعداز باخت مقابل 
امارات بـــه نیمه نهایی باشـــگاه های آســـیا نرســـید تا  

امروز بـــه مصاف نماینـــده کویت برود.
در پایـــان مســـابقات مرحلـــه یک چهـــارم نهایی جام 
باشـــگاه های هندبال آسیا الشـــارجه امارات، الکاظمه 
کویت، الخلیج عربســـتان و الدحیـــل قطر  به مرحله  
نیمه نهایی رســـیدند. تیم های صنعـــت مس کرمان، 
الشـــباب بحرین، الکویـــت کویت و الریـــان قطر باید 
برای تعیین رده بندی پنجم تا هشـــتم مسابقه دهند. 
تیـــم اهلی ســـیداب عمـــان نهم شـــد. تیـــم صنعت 
مس کرمـــان ســـاعت 15:30 دقیقه امـــروز به مصاف 

الکویت می رود.
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نمازی: امیدوارم مسئولین حمایت کنند 

با هزینه شخصی در قهرمانی جهان طلا گرفتم
حسن یزدانی به اجبار تغییر وزن می دهد؟

چالش جذاب شیرشاه

 زهـــرا نمـــازی دختر ۱۵ســـاله تنیس 
در  پیـــش  7روز  ایـــران  میـــز  روی 
رقابت هـــای جهانـــی پاراتنیس روی 
میـــز، مدال طلا به گـــردن انداخت. 
البتـــه کـــه او بـــرای رفتن تـــا نیجریه 
ســـختی های زیادی را تحمـــل کرده 
و از جـــان و مالـــش بـــرای مـــدال 
طـــلا مایه گذشـــته اســـت. طلایی 
کـــه افتخـــارش بـــرای نـــام ایـــران 
اســـت. دختر بجنوردی ۴ ســـالی 
در شـــیراز زندگـــی می کند و حالا 
جدی تـــر بـــه هـــدف بعـــدی اش 
یعنی حضـــور و مـــدال رقابت های 
پاراآســـیایی فکر می کنـــد. او بعد از 
مـــدال طلای جهـــان می گویـــد: »با 
اینکـــه اولین حضورم در مســـابقات 
برون مـــرزی را تجربـــه می کـــردم، 
جـــو و فضای مســـابقات برایم تازگی 
داشـــت امـــا بـــا بهتریـــن بازی هایم 
طلایی شدم. خوشحالم که بالاخره 
همه تلاش هایـــم جواب داد و باعث 
شد انگیزه بیشـــتری برای تمرینات 

پیـــدا کنم.«
ملی پـــوش پاراتیـــس روی میـــز بـــه 
اشـــاره  هـــم  سرســـختش  رقبـــای 
قـــوی  بازیکنـــان  می کنـــد: »واقعـــاً 
بـــا بهتریـــن رنکینگ هـــا بـــه نیجریه 

آمـــده بودنـــد، همیـــن برایـــم خیلی 
خوشـــحال کننده بـــود. نیجریـــه هم 
چندیـــن بازیکن داشـــت کـــه دارای 
مدال هـــای زیـــادی در پارا لمپیـــک 
بودند و حریف فینال من هم، ســـال 
گذشـــته در همین مســـابقات مقام 

اول را بـــه دســـت آورده بـــود.«
او بـــرای حضـــور در ایـــن رقابت ها از 
جیب هزینـــه کرده: »این مســـابقات 
اوپن بـــود و هزینه رفت و آمدها، پول 
هتـــل، بلیت رفت و برگشـــت و همه 
هزینه هایـــش را خانـــواده ام از جیب 
داد. هیچ کدام از مســـئولان وعده ای 
به مـــن ندادنـــد، حتی حـــالا هم که 
قهرمـــان شـــده ام هیـــچ خبـــری از 
پاداش نیســـت و تنها بـــه من تبریک 

» . گفتند

زهـــرا نمازی حـــالا ســـودای حضور در 
قهرمانـــی پاراآســـیایی چیـــن را دارد: 
»مـــن بعـــداز قهرمانـــی در پاراجهانی 
نیجریـــه فعـــلاً بـــه یکـــی از آرزو هـــا و 
اهدافـــم رســـیده ام. امـــا حضـــور در 
رقابت هـــای قهرمانـــی پاراآســـیایی 
چیـــن برنامـــه بعـــدی ام اســـت و تـــا 
تحقـــق آن لحظـــه همـــه تلاشـــم را 
بـــرای پیشـــرفت می کنـــم. بـــا اینکه 
هـــم  درس  و  هســـتم  دانش آمـــوز 
می خوانـــم، برای رســـیدن به اهدافم 
را صـــرف تمریـــن در  تمـــام وقتـــم 
باشـــگاه می کنـــم و واقعـــاً امیـــدوارم 
و انتظـــار دارم کـــه مســـئولان از مـــن 
حمایـــت کننـــد و یا اسپانســـری پیدا 
شـــود تا بدون دغدغه، برای کشـــورم 

بیشـــتر افتخارآفرینـــی کنـــم.«

مربی حســـن یزدانی یک روز پـــس از مصاحبه 
خود کـــه گفته بود حســـن یزدانـــی تغییر وزن 
نمی دهـــد حـــالا بـــا همـــان جدیـــت و بـــدون 
اینکـــه بـــه مصاحبـــه روز قبـــل خود اشـــاره ای 
کنـــد، مصاحبـــه کـــرده و خبـــر از تغییـــر وزن 
حســـن یزدانی داده اســـت. همت مسلمی روز 
سه شـــنبه در گفت و گـــو بـــا ایرنا اعـــلام کرد که 
تغییر وزن حســـن یزدانی شـــایعه اســـت و او با 
قدرت بعـــد از طـــی کـــردن دوران مصدومیت 
دوبـــاره در همـــان وزن 86 کیلوگـــرم به میدان 
مـــی رود امـــا در کمتـــر از 24 ســـاعت همـــت 
مســـلمی با خبرگزاری ایســـنا مصاحبـــه کرده و 
این بـــار هم با همان لهجـــه و با همان صراحت 
اعلام کرده حســـن یزدانی تغییر وزن می دهد.
 همت مســـلمی در مصاحبـــه جدیدش گفت: 
»او بـــه دلیل دو جراحی ســـنگین دیگر در وزن 
۸۶ کیلوگـــرم مبـــارزه نمی کنـــد و در وزن ۹۲ 
کیلوگـــرم کشـــتی می گیـــرد. او درحـــال حاضر 
به خاطـــر دوران نقاهت چنـــد کیلوگرم اضافه 
کـــرده و اگـــر می خواســـت وزن کـــم کنـــد و در 
همان وزن ســـابق کشـــتی بگیـــرد ممکن بود 
آســـیب دیدگی او تشدید شـــود. به اعتقاد من 
رفتـــن او بـــه وزن ۹۲ کیلوگرم تصمیم درســـتی 
بود که فدراســـیون کشـــتی و ما از آن حمایت 
می کنیـــم و خـــود او نیز تصمیم قطعـــی خود را 

در این بـــاره گرفته اســـت.«
اینکـــه تصمیـــم قطعی حســـن یزدانی بـــوده یا 

بایـــد از زبـــان خـــودش گفته می شـــد و یا باید 
از طریق اینســـتاگرامش منتشر می شد. 

این مصاحبه به نظر نشـــان دهنده عزم 
فدراســـیون کشـــتی بـــرای تغییر وزن 
کامران قاســـمپور و حســـن یزدانی را 

نشـــان می دهـــد. علیرضـــا دبیر و 
کادرفنـــی تیم ملـــی می خواهند 

کامـــران در وزن 86کیلوگرم 
به المپیـــک لس آنجلس 

حســـن  و  ســـد  بر
نـــی  ا د یز
بعـــد  هـــم 
م  تمـــا ا ز  ا

مصدومیتـــش طبیعی اســـت که با بررســـی 
آخرین وضعیتـــش تصمیم می گیرد در کدام 
وزن به میدان برود اما فدراســـیون کشـــتی 
می خواهـــد او در وزن 92کیلوگـــرم به میدان 

بـــرود. البتـــه تصمیـــم چنـــدان بـــدی هم 
نیســـت، به هر حال وقتی دو کشـــتی گیر 
ســـتاره در یـــک وزن حضور دارنـــد، بهتر 
اســـت تصمیـــم کارشناســـانه دربـــاره آن 

اتخاذ شـــود تا به بهترین شـــکل ممکن از 
توانایـــی کشـــتی گیران اســـتفاده شـــود.

همت مســـلمی در مصاحبـــه دوم خود عنوان 
کرده حســـن یزدانی بعد از دوبار جراحی برای 
اینکه فشـــار زیادی را تحمل نکنـــد باید به وزن 
92کیلوگـــرم بـــرود امـــا عجیـــب اســـت که به 
عنـــوان یک مربی ســـازنده نمی داند وقتی یک 
کشـــتی گیر تغییـــر وزن می دهد فشـــار زیادی 
را تحمـــل می کند نـــه قوتی کـــه در وزن اصلی 

خودش کشـــتی می گیرد.

پریسا غفاری
خبر نگار

 رسول اســـدی از وقتی سرپرست 
فدراســـیون دوچرخه ســـواری شـــده 
بـــا چالش هـــای زیـــادی دســـت و پنجـــه 
نـــرم کـــرده اســـت. از بدهـــی و مشـــکلات 
تـــا  فتـــه  گر ت  ا تجهیـــز و  خت  ســـا یر ز
دردســـرهایی که اشـــتباهات رؤسای قبلی 
بـــه وجـــود آورده اســـت. او معتقـــد اســـت 
اولویت بنـــدی اعزام رکابزنان بـــه قهرمانی 

آســـیا را تعیین می کند. رئیس فدراســـیون 
ســـرمایه گذاری روی همـــه مواد را اشـــتباه 

رؤســـای قبلـــی فدراســـیون می دانـــد.

درست است که رکابزنان سرعتی 
پیست به قهرمانی آسیا اعزام 

نمی شوند؟
بـــه خاطـــر رکوردهـــای پاییـــن آنها به 
قهرمانـــی آســـیا نمی رونـــد. البتـــه 
این مســـأله امروز و دیروز نیســـت. 
رکوردهای ســـرعت پیســـت ایران 
چنـــد ســـالی اســـت کـــه با آســـیا 
فاصلـــه زیـــادی پیدا کرده اســـت. 
البتـــه نه تنها ایـــران کـــه خیلی از 
فدراســـیون های آســـیایی در همه 
مـــواد تاپ نیســـتند و بنابراین برای 
حضـــور در مســـابقات اولویت بندی 
می کننـــد. فدراســـیون های قوی تـــر 
هـــم اولویت بنـــدی دارنـــد. ابوحیدری 
ســـرمربی تیم ملی ســـرعت که از مربیان 
بادانـــش و زحمتکـــش اســـت هـــم خیلـــی 
تلاش کـــرد. او خـــودش هم می دانـــد باید 
روی مـــاده ای ســـرمایه گذاری کنیـــم کـــه 
مقرون به صرفه باشـــد و آمایش ســـرزمینی 
و زیرســـاخت ها هـــم جوابگـــو باشـــد. مـــا 
نمی توانیـــم در همه مـــواد ســـرمایه گذاری 
کنیـــم. ایـــن کار اشـــتباه فدراســـیون های 
قبلی بود. کار باید درســـت و منطقی باشد. 
ســـال های قبـــل کاری کردنـــد کـــه منطقی 

. د نبو
چطور؟

نباید روی همه مواد ســـرمایه گذاری شـــود. 
بلکـــه ســـرمایه گذاری بایـــد طبق تعـــداد و 
شـــانس مدال باشـــد. البتـــه کـــه رکابزنان 
ســـرعت هم تلاش می کنند اما دلیل اعزام 
بـــه قهرمانی آســـیا بایـــد منطقی باشـــد. ما 
از روزی کـــه آمدیـــم اولویت بنـــدی کرده ایم 
اما مقاومتی هســـت. همه بایـــد درک کنند 

منطـــق  طبـــق  فدراســـیون  اولویت هـــای 
قابـــل دفـــاع اســـت. همان طـــور کـــه همه 
فدراســـیون ها از وزارت ورزش و کمیته ملی 
المپیـــک به یک انـــدازه بودجـــه نمی گیرند 
و طبق مدال و شـــانس مدال بودجه شـــان 
ی  ر ا چرخه ســـو و د  . د می شـــو مشـــخص 
فدراســـیون پیچیـــده ای اســـت و بایـــد در 
دوره هـــای قبلـــی فدراســـیون  اولویت بندی 

می شـــد. انجام 
چرا دوچرخه سواری یک پیست 

چوبی استاندارد ندارد؟
مشـــکل ما همین اســـت. زیرســـاخت های 
اســـتاندارد نداریم. البته کار را کم کم شروع 
کرده ایـــم و قـــرار اســـت مرکـــز ســـنجش را 
مـــاه آینـــده افتتاح کنیـــم. کاری کـــه باید 5 
ســـال قبـــل انجـــام می شـــد را حـــالا انجام 
می دهیـــم. کارهـــا بـــرای دوچرخه ســـواری 
ســـخت و زمان بر اســـت. تصمیم ســـاخت 
ن  ســـیو ا ر فد بـــه  تنهـــا  بـــی  چو پیســـت 
برنمی گـــردد و کارهایـــی به ایـــن عظمت را 
تنهـــا فدراســـیون نمی تواند بســـازد و طرح 
ملـــی اســـت. مثـــل اســـتادیوم فوتبـــال که 
فدراســـیون به تنهایـــی نمی تواند بســـازد و 
باید در ســـطح کشـــور انجـــام شـــود. البته 
12-10 پیســـت چنـــد ســـال پیـــش ســـاخته 
شـــد امـــا نصفـــه و نیمـــه مانـــد و ســـاخت 
آنهـــا متوقف شـــد. هیـــچ نظارتـــی هم روی 
آنها نبوده. پیســـت های ســـیمانی منســـوخ 
شـــده روباز غیراســـتاندارد که باید وزارت و 
رســـانه ها ریشـــه یابی کنند چه کســـی 10-15 
ســـال پیش مجوز ســـاخت آنها را داد و این 

همـــه پـــول را دور ریختند.
انگار شرایط خیلی سختی دارید.

ن  ســـاختما  ، پیشـــکش چوبـــی  پیســـت 
فدراســـیون را 10میلیـــارد فروختنـــد و بابت 
اگـــر  بدهکاریـــم.  نیمـــه کاره  ســـاختمان 
ســـاختمان نیمـــه کاره را هـــم می فروختند 
این قـــدر فدراســـیون متضـــرر نمی شـــد. 

کســـی نیســـت آن نفـــر را پیـــدا کنـــد که با 
چـــه منطقـــی تأیید کـــرده. پیســـت چوبی 
اســـتاندارد 250 متـــر اســـت و آن وقـــت در 
تبریـــز به دلیل ســـرما نمی شـــود از پیســـت 
روباز اســـتفاده کـــرد، در کرمـــان بابت گرما 
و اهواز هم بـــه خاطر بی آبی. من گزارشـــم 
در ایـــن زمینه به وزیـــر داده ام. باید مدیران 
قبلی بابـــت این ســـهل انگاری به سیســـتم 
نظارتی پاســـخگو باشـــند. من دلم می سوزد 
اما نمی شـــود همـــه حرف هـــا را گفـــت. نه 
فقط پیســـت که حتی بابـــت تجهیزات هم 
همیـــن چالش را داریـــم. 300 دوچرخه غیر 
اســـتاندارد در انبار مانـــده. 300 دوچرخه ای 
که یکی از آنها هم قابل اســـتفاده نیســـت. 
ما چنیـــن فدراســـیونی را تحویـــل گرفتیم، 
دوپینگ ســـازمان یافته، 60هزار یورو بدهی 
به فدراســـیون جهانی که البتـــه همه آنها را 
بســـته ایم و فدراســـیون بعـــدی ثمراتش را 
می بینـــد و کارهـــای عمرانـــی هم بـــه نتیجه 
می رسد. زیرســـاخت ها هم ســـال های بعد 
بهتر نتیجـــه می دهـــد. کاری کردیـــم که در 
دوره های بعد چه باشـــم یا نباشـــم شـــرایط 

بهتر می شـــود.
دوچرخه سواری جزو کمیته 

رشته های پرمدال هم هست، درست 
است؟

66 مـــدال در المپیـــک  دوچرخه ســـواری 
دارد کـــه ایـــران تـــا بـــه حـــال یک دانـــه هم 
نگرفته اســـت. البته سهم آســـیا از المپیک 
3-2 مـــدال بوده اســـت. اما هـــدف ما اول 
بازی هـــای آســـیایی ناگویـــا ســـت. چـــرا که 
دوچرخه ســـواری ایـــران پتانســـیل خوبـــی 
دارد، اما باید نگاه ویژه به آن شـــود و راهبرد 
لازم اســـت مـــا هم تـــا جایـــی که انـــرژی و 
زمان اجـــازه دهد کارها را انجـــام می دهیم، 
چه ثمره اش در دوره بعدی ریاســـت خودم 
باشـــد یا نباشـــد. البته برای زیرســـاخت ها 

هم برنامـــه داریم.

 تیم ملی کبدی دختران در بازی های آســـیایی 
هانگژو با شـــایلا جیـــن ســـرمربی هندی اش 
طـــلای تاریخـــی اش در جاکارتا را تکـــرار نکرد. 
اتفاقـــی کـــه پروســـه جـــذب ســـرمربی هندی 
بـــا قـــرارداد 100 میلیونـــی در ماه را با شکســـت 
مواجه کـــرد. در چنین شـــرایطی فدراســـیون 
خ دانش دوبـــاره به  کبدی بـــا انتخـــاب ماهـــر
کادر ایرانـــی روی آورده تـــا تیم ملـــی دوباره به 
روزهـــای اوجـــش برگـــردد. زهرا کریمـــی یکی 
از ملی پوشـــان کبـــدی معتقـــد اســـت نبایـــد 
ســـرمربی هنـــدی را مقصـــر اصلـــی ناکامی در 
هانگـــژو دانســـت، اما کار بـــا کادر ایرانـــی را به 

صـــلاح کبـــدی زنـــان می داند.
 

این روزها دختران کبدی در سکوت کار 

می کنند، چه خبر از تیم ملی؟
تـــا اواســـط مـــرداد اردو داشـــتیم و قـــرار بـــود 
مســـابقات قهرمانی جوانان جهان و بازی های 
داخل ســـالن آســـیا تایلند برگزار شود که هردو 
مســـابقه به دلیل عـــدم توانایی میزبـــان فعلاً 
لغـــو شـــده، بنابرایـــن اردوهـــای تیـــم ملی هم 
موقتـــاً تعطیـــل شـــده و الان فقط بـــرای لیگ 
برتـــر کـــه اوایـــل مـــاه آینده شـــروع می شـــود، 

آماده می شـــویم.
قبول  داری که تیم ملی کبدی دختران 

بعد از طلای تاریخی در جاکارتا افت کرد؟
وقتی مـــدال طلا بازی های آســـیایی جاکارتا به 
برنز هانگژو تبدیل می شـــود طبیعی اســـت که 
ضعف هایی وجود داشـــته که باید حل شـــود. 
خودمـــان بـــه این موضـــوع واقف هســـتیم که 
در بازی هـــای آســـیایی ایراداتـــی داشـــتیم که 
حالا بایـــد روی آنهـــا کار کنیم تا ایـــن برنز را به 

طلا تبدیـــل کنیم.
ناکامی تیم ملی در بازی های آسیایی 

تا چه اندازه تقصیر سرمربی هندی تیم 
ملی بود؟

نمی توانیـــم همـــه تقصیر ها را گردن ســـرمربی 
هنـــدی بیندازیـــم. همان طور کـــه وقتی تیمی 
موفـــق می شـــود همه در آن ســـهیم هســـتند، 
قطعـــاً باخـــت مـــا در بازی هـــای آســـیایی هم 
فقـــط گـــردن ســـرمربی نیســـت و از بازیکن تا 

فدراســـیون همـــه در آن دخیل هســـتند.
با بازگشت کادرایرانی تا چه اندازه موافق 

هستی؟
قطعـــاً با حضور مربـــی ایران موافق ترهســـتم. 
بـــه هرحـــال کادر ایرانی با ما همزبان هســـتند 
و از طرفی شـــناخت بهتـــری از بازیکنان دارند. 
مربی هندی بـــا همه بازیکنان یـــک جور رفتار 
می کـــرد در صورتـــی که همه مثل هم نیســـتند 
و بایـــد با هـــر ملی پوش بـــه تناســـب روحیات 

خودش برخورد شـــود.
امیدی هست که کبدی دختران 

در بازی های آسیایی ناگویا باز هم 

طلایی شود؟
امیدوارم با اردوهای منظـــم بتوانیم به آمادگی 
کامل رســـیده و عملکـــرد خوبـــی در بازی های 
آســـیایی داشته باشیم. ما با شـــرط اینکه قبل 
از ناگویـــا اردوهای تدارکاتی داشـــته باشـــیم تا 
در جو و شـــرایط مســـابقه قرار بگیریم و از نظر 
روحی و فنی آماده رقابـــت در میدان بازی های 

آســـیایی شـــویم، دوباره طلایی می شویم.

قراردادهای لیگ برتر کفاف زندگی را 
می دهد؟

متأســـفانه اسپانســـرهای زیـــای ســـراغ کبدی 
نمی آینـــد و بـــه همیـــن خاطـــر هـــم قراردادها 
نـــه تنها بالا نبوده بلکه متوســـط هم نیســـت، 
حتـــی یکســـری از بازیکنـــان بدون قـــرارداد در 
تیم های لیـــگ برتر بـــازی می کنند تـــا آمادگی 

خود را حفـــظ کنند.

سرمربی هندی مقصر ناکامی در هانگژو نبود 

کریمی: در ناگویا دوباره طلایی می شویم

 فائزه زمانی
خبر نگار

پول ها را با ساخت پیست های سیمانی دور ریختندپول ها را با ساخت پیست های سیمانی دور ریختند
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خبر نگار
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